
Til medlemmer i Drøbak Rideklubb, 

 

          Ski, 30. januar 2023 

 

Saksliste og saksdokumenter for årsmøte i Drøbak Rideklubb 2023 

 

 

Styret viser til innkalling til årsmøtet 4. januar 2023 på Teams. 

 

Årsmøtet avholdes 7. februar 2023 kl. 2000. 

NB – merk at tidspunktet er forskjøvet én time etter ønske fra flere medlemmer. 

 

Teamslenken sendes ut til de som har meldt seg på årsmøtet. Påmelding til møtet gjøres ved å sende 

navn på deltaker til post@drobakrideklubb.no innen 5. februar 2023.  

 

Saksliste 

 

Sak 1: Godkjenne de stemmeberettigede 

 

Sak 2: Valg av dirigent 

 

Sak 3: Valg av protokollfører 

 

Sak 4: Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen 

 

Sak 5: Godkjenning av forretningsorden 

Jf. vedlegg 1 «Forretningsorden» 

 

Sak 6: Godkjenning av innkalling 

 

Sak 7: Godkjenning av sakslisten  

 

Sak 8: Behandle idrettslagets årsberetning 

Jf. vedlegg 2 «Idrettslagets årsberetning» 

 

Sak 9: Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning og kontrollutvalgets 

beretning 

Jf. vedlegg 3 «Idrettslagets regnskap» 

Jf. vedlegg 4 «Styrets økonomiske beretning» 

 

Kontrollutvalgets beretning er ikke ferdigstilt og vil bli presentert i årsmøtet. 

 

Sak 10: Behandle forslag og saker 

Ingen innmeldte saker. 

 

Sak 11: Fastsette medlemskontigent 

mailto:post@drobakrideklubb.no


Styret innstiller på å redusere medlemskontigent for enkeltmedlem fra 550 kroner til 500 kroner, og 

beholde kontingent for familiemedlem pålydende 700 kroner. 

 

Sak 12: Vedta idrettslagets budsjett 

Jf. vedlegg 5 «Budsjett Drøbak Rideklubb 2023» 

 

Sak 13: Valg av verv 

 

13.1 Styret 

 

Styret har mottatt følgende innstilling fra valgkomiteen: 

 

Leder – Frida Nødland 

Nestleder – Christoffer Holter 

 

Styremedlem – Finn Ernø 

Styremedlem – Nina Braaten 

Styremedlem – Lene Erevik Olsen 

 

Varamedlem nr 1 – Siv Sollie 

Varamedlem nr 2 – Tom-Vidar Leren Gjeldnes 

 

 

13.2 Kontrollutvalg 

 

Styret har mottatt følgende innstilling fra valgkomiteen: 

 

Leder – Therese Andersen-Ulven 

Medlem – Vetle Solenes 

Varamedlem – Karen Sofie Ødemark  

 

13.3 Valgkomité  

 

Styrets innstilling til valgkomité:  

 

Leder – Erle Marie Askildsen 

Medlem – Birk Braaten Johnsen 

Medlem – Kristiane Junge 

Varamedlem – Alexandra Prag 

 

Fullstendig saksliste med saksdokumenter vil også bli gjort tilgjengelig for medlemmene før årsmøtet 

på vår hjemmeside: www.drobakrideklubb.no. 

For å ha stemmerett og kunne velges til verv må man ha vært medlem av Drøbak Rideklubb i minst én 

måned, fylle minst 15 år i det kalenderåret årsmøtet avholdes, og ha gjort opp sine økonomiske 

forpliktelser til Drøbak Rideklubb. Alle medlemmer har uansett møterett, talerett og forslagsrett. 

http://www.drobakrideklubb.no/


Vedlegg 1 – Forretningsorden 

 

FORRETNINGSORDEN FOR GJENNOMFØRING AV DIGITALE ÅRSMØTER VIA IDRETTENS OFFICE 365 

1. Gjennomføring av årsmøtet 

 

1.1 Årsmøtet ledes av den valgte dirigenten, og skal gjennomføres i samsvar med NIFs lov og denne 
forretningsorden. 

 

1.2 Enhver som ønsker ordet på årsmøtet, må meddele dette i chatten og kan bare tale til årsmøtet 
når dirigenten har gitt vedkommende ordet.  

 

1.3 Alle deltakere skal mikrofon slått av, og kun slå denne på dersom de er gitt av ordet av dirigenten.   

 

1.3 Chatten skal kun benyttes til følgende med mindre dirigenten beslutter noe annet:  
- For å be om ordet eller meddele at man ikke ønsker ordet likevel 
- For å stemme..   
- For å For å formere om at man forlater årsmøtet.   
-  For å melde fra om tekniske problemer.  
 

2. Taletid 

 

2.1 Medlem/årsmøtevalgt organ med forslag på saklisten, gis nødvendig taletid for å presentere 
forslaget. 

 

2.2 For etterfølgende innlegg, er taletiden tre minutter for første innlegg, to minutter for andre 

innlegg og ett minutt for tredje innlegg. Ingen gis rett til ordet mer enn tre ganger i samme 

sak. 

 

2.3 Etter forslag fra dirigenten eller et medlem/årsmøtevalgt organ, kan årsmøtet beslutte å: 

- sette strek for de inntegnede talere 

- sette strek for nye forslag 

- øke antall innlegg 

- endre taletiden 

- gi taletid til personer uten talerett 

 

2.4 Person med talerett som ber om ordet til forretningsorden, må meddele skriftlig i chatten at man 
ber om ordet til forretningsorden, og har ett minutt taletid.  



 

3. Behandling av forslag på årsmøtet 

 

3.1 Person som vil fremme eventuelle forslag/endringsforslag, under årsmøtet må meddele skriftlig i 
chatten at man ber om ordet og deretter legge det konkrete forslaget inn i chatten.   

 

3.2 Forslag kan bare fremmes i saker som står på saklisten. 

 

3.3 Etter at saklisten er godkjent, kan ikke forslag som fremgår av saklisten trekkes uten at årsmøtet 

aksepterer dette. 

 

4. Stemmegivning 

 

4.1 Stemmegivning gjennomføres i samsvar med dirigentens angivelse.  Dirigenten skal klart angi 
hvilken sak det skal stemmes over, og hva de som stemmer skal skrive i chatten for å avgi stemme.  

 

4.2 Dersom det kreves eller er nødvendig med skriftlig avstemming, skal avstemming skje ved at det 
leggs ut en lenke til avstemmingen i chatten.   

 

5. Protokoll 

 

5.1 Det føres protokoll over årsmøtets forhandlinger. Protokollen føres av de årsmøtet har valgt til å 
føre protokoll. 

 

5.2 I protokollen innføres hvem som har hatt ordet i sakene, hvilke forslag som er fremmet, hvem 

som er forslagsstiller, hvilke vedtak som er fattet i den enkelte sak, og resultatet av 

avstemninger med antall stemmer for og imot og ev. blanke stemmer. 

 

5.3 Protokollen skal publiseres på idrettslagets hjemmeside så snart den er godkjent.   

  



Vedlegg 2 – Idrettslagets årsberetning 

 

 

Årsberetning 

 

 

 

2022 
  



Drøbak Rideklubb info: 

Siftet: 01.01.1995 

OrganisasjonsId: 19986 

Organisasjonsnummer: 987161841 

Organisasjonsnavn: DRØBAK RIDEKLUBB 

Postadresse: Nordre Elle vei 40 

Postnr/-sted: 1449 DRØBAK 

Telefonnummer:  

 

 

 

Styrets sammensetning 
Leder: Vicki Aasprong Jensen 

Nestleder: Katrine Bascheck 

Styremedlem: Ingunn Holm 

Styremedlem: Finn Ernø 

Styremedlem: Ingvar Koppervik 

Varamedlem: Siv Sollie 

Varamedlem: Thea Hauge 

 

Valgkomité 

Leder: Therese Andersen-Ulven 

Medlem: Vetle Solenes 

Medlem: Karen Sofie Ødemark 

Varamedlem: Alexandra Prag 

 

Kontrollkomité 

Leder: Tor Ole Finstad 

Medlem: Amalie Andersen-Ulven 

Varamedlem: Anja Solberg 

 

Andre roller 

Sportslig leder: Tom Vidar Leren Gjeldnes 

Barneidrettsansvarlig: Tom Vidar Leren Gjeldnes 

Politiattestansvarlig: Tom Vidar Leren Gjeldnes 

Stevneansvarlig: Therese Andersen-Ulven 



Formål 

Lovnorm for idrettslag § 1: 

Idrettslagets formål er å drive idrett organisert i Norges idrettsforbund og olympiske og paralympiske 

komité (NIF). Arbeidet skal preges av frivillighet, demokrati, lojalitet og likeverd. All idrettslig aktivitet 

skal bygge på grunnverdier som idrettsglede, fellesskap, helse og ærlighet. 

 

Verdigrunnlag 

- Vi tar svært godt vare på hestene våre 

- Vi støtter hverandre og gjør hverandre gode 

- Vi snakker med hverandre og ikke om hverandre 

- Vi har det morsomt og vi henter hjem premier 

 

Styremøter 

Det er avholdt fem styremøter i 2022, samt en rekke arbeidsmøter. 

 

Sportslige prestasjoner (v/sportslig leder) 

Klubben har vært representert i: 

• Kretsmesterskap 

• Landsmesterskap 

• Norgesserien 

• Innendørs norgesmesterskap 
Unge ryttere bronsje til Ada Alette Braaten Johnsen 

• Norgesmesterskap 
Junior 4.pl for Tuva Linea Solberg, 5.pl Mathea Omberg Christiansen 

Unge ryttere sølv til Ada Alette Braaten Johnsen 

• Norgesmesterskap for klubblag 
Gull til Drøbak Rideklubb! 

• Nordisk mesterskap 

• Europamesterskap 
 

Klubben har vært representert i de fleste nasjonale cuper, med mange gode resultater. I tillegg har vi 

hatt deltagere, med seirer og gode resultater på alle de internasjonale stevnene arrangert i Norge. 

Vi har også vært godt representert utenfor Norges grenser med deltagelse og plasseringer opp til 

internasjonal grand prix. 

Ada Alette Braaten Johnsen har også vært på det norske YR laget som har gjort det svært godt i 

Nations Cup Youth Serien. 

Vi skulle gjerne ha sett litt større aktivitet innen ponnisporten og ønsker større deltagelse på 

kretsmesterskapet. 

Vi har også teknisk personell fra klubben som har jobbet på mange av de små og store nasjonale 

stevnene og mesterskapene samt internasjonale stevner. 

Utover disse mesterskapsresultatene har det også være mange gode resultater på lands og 

distriksstevner. 



 

Stevnevirksomhet 

Drøbak Rideklubb har i flere år hatt ønske om å arrangere stevner, og 2022 ble året hvor dette ble 

gjennomført. For å kunne sikre en forsvarlig økonomisk gjennomføring, ble det besluttet å arrangere 

stevne på Noreødegården Ryttersportsenter i samarbeid med Liselotte Lefdals rideskole. Stevnet ble 

avholdt 4. og 5. juni med totalt 130 deltakere. Vi mottok svært gode tilbakemeldinger både fra 

teknisk personell og fra deltakerne om at dette var et svært godt gjennomført stevne. Styret vil 

benytte anledningen til å takke stevnekomiteen med Therese Andersen-Ulven i spissen for å dra 

dette i land, og også en stor takk til alle frivillige som deltok både i forkant og under selve 

gjennomføringen. Og en stor takk til Liselotte Lefdal og hennes team for fabelaktig velkomst og 

dugnadsånd. Uten alle dere hadde det ikke vært mulig å arrangere stevne! 

 

Ettersom Drøbak Rideklubb vant Lag-NM i 2022 var det også klubben som skulle arrangert Lag-NM og 

finale i Norgesserien i 2023. Det ble klart for styret at det var for lite tilgjengelige ressurser med 

kapasitet og erfaring til å sikre en god nok avholdelse av et så stort stevne. Klubben valgte derfor å 

melde fra til Norges Rytterforbund om dette, og stevnet vil bli tildelt en annen klubb.   

 

Klubbarrangementer 

I 2022 har klubben arrangert flere klubbkvelder med tema «Yoga for ryttere» til glede for klubbens 

medlemmer. Det har også blitt avholdt bruktmarked med vaffelsalg og hyggelig samvær. 

 

Grønt kort-kurs 

Klubben v/ Katrine Bascheck i spissen har avholdt to grønt kort-kurs i løpet av året, slik at flere av 

medlemmene har anledning til å starte stevner. Styret ønsker å takke Liv Haug i NRYF for et godt 

samarbeid i året som gikk.  

 

Sosiale medier 

Facebook-gruppen «Drøbak rideklubb medlemsinfo»  benyttes som informasjonskanal til 

medlemmene i tillegg til instagramprofilen «Drøbak Rideklubb». Sistnevnte har det blitt betydelig 

mer aktivitet på i 2022 som følge av at medlemmene er flinke til å tagge klubben. Særlig takk til 

Karen Sofie Ødemark som har gjort en god jobb med å promotere denne kanalen for klubben.  

Hjemmeside 

Klubbens hjemmeside www.drobakrideklubb.no holdes kontinuerlig oppdatert. En stor takk til Maren 

Ingunnsdatter Holm som håndterer dette på vegne av styret. 

 

Medlemstall 

Medlemsmassen har vært noenlunde stabil fra år til år med naturlig fluktuasjon. Det var 115 

registrerte medlemmer i klubben 31.12.22 

 

Annet styrearbeid 

Styret har også i året som har gått fått på plass en del formalia som må være på plass for å drive 

rideklubb:  

 

- Politiattestrutine (ligger tilgjengelig på klubbens hjemmeside) 

- Oppdatert lovnorm for Drøbak Rideklubb som følge av endringer i Idrettsstyret 15. november 2021 

(vedtatt 4. september 2022) 

- Tegning av underslagsforsikring 



- Etablering av rutine om at utbetalinger fra klubben godkjennes av to styremedlemmer i fellesskap 

- Etablering av fullmaktsmatrise for klubben (ligger tilgjengelig på klubbens hjemmeside) 

 

Økonomi 

Mf-H Accounting AS har vært regnskapsfører gjennom hele 2022.  

 

Klubben har god økonomi og støtter en del av klubbens medlemsaktiviteter økonomisk. I 2022 har 

man gitt økonomisk støtte til medlemmer som har deltatt i lag-NM og Nordisk. Man har også bidratt 

med klubbtøy og små gaver til ungdommene som har bidratt i forbindelse med stevneavvikling. 

 

Utfordringer 

Styret/stevnekomiteen har i året som har gått sett at det er vanskelig å drive stevnevirksomhet uten 

nok engasjerte bidragsytere, både voksne, ungdommer og barn. Styret/stevnekomiteen har også 

opplevd det vanskelig å sikre forsvarlig økonomisk gjennomføring av stevner ved å arrangere på 

Drøbak ridesenter. Dette er også grunnen til at stevnet i juni ble arrangert hos Noreødegården 

Ryttersportsenter.  

 

Som valgkomiteen har formidlet til medlemmene, så er det et ønske fra de fleste av styrets 

medlemmer å fratre sine roller ved årsmøtet. Det er ingen dramatikk i dette, og det er viktig for 

styret at eventuelle påtroppende styremedlemmer vet at klubben har en stabil drift. Styreleder går 

av som følge av flytting og overgang til ny klubb, og andre styremedlemmer går av etter flere år i 

styret. Det er viktig for klubben at styret består av medlemmer som er engasjert i sporten og 

klubben, for da blir også dette arbeidet mest mulig givende.  

 

 

 

 

 

 

 

  



Vedlegg 3 – Idrettslagets regnskap 

 

 

 
 

  



Vedlegg 4 – Styrets økonomiske beretning 

Økonomisk årsberetning 

 

 

 

2022 
 

 

 

 

 

 

IDRETTSLAGETS ØKONOMISK ÅRSBERETNING 



 

 

Klubben har en bra økonomi og støtter en del av klubbens medlemsaktiviteter økonomisk. 

Resultatrapporten for 2022 viser negativt resultat med minus 7800,- 

I mars 2022 ble det for første gang på flere år arrangert Grønt Kort-kurs i klubbens regi, og et nytt 

kurs ble igjen satt opp i november 2022 for å dekke etterspørselen blant klubbens unge ryttere. I 

tillegg ble det arrangert 2 klubbkvelder:  

- Yoga for ryttere i regi av Anne Stine Baumann Frost i september 2022 

- Bruktmarked med kafe i april 2022 

Totalt sett gikk klubbens arrangementer i pluss med en inntekt på 4800,-  

3 av klubbens ryttere deltok på Nordisk sommeren 2022 og klubben ga støtte til disse i form av 1000 

kroner per rytter som reisestøtte. 

I juni ble det arrangert et etterlengtet sprangstevne i samarbeid med Lise Lottes rideskole i Moss på 

Norødegårdens Ryttersportsenter. Da det ble kjøpt inn premier og rosetter med tanke på 

gjennomføring av flere stevner, innehar klubben fortsatt et overskudd av disse til senere bruk. 

Premiepakkene i form av heste- og rytterutstyr fra Horze Drammen, var kjøpt inn til sponsorpris og 

gjenværende gavepakker ble gitt til klubbens unge ryttere som jobbet frivillig gjennom hele 

stevnehelgen.  

Stevneregnskapet viser at klubben nesten gikk i null, med et ørlite overskudd på 475 kroner når alle 

utgifter til stevnet var dekket. 



  

 

 

  



Vedlegg 5 – Budsjett Drøbak Rideklubb 2023 

 

 
 

 

 


